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Protokoll för styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 15/6 2022 
Plats: Björkelund Tid: 17.30-20.30. Deltagare: Anders Tullander, Kerstin Seger, Bo Hansson, 
Tommy Nilsson, Stefan Andersson, Agneta Dannberg slogs med knotten och via länk deltog 
Anders Dahl och Eva Anani. 
 
1. Mötes öppnades och dagordningen gicks igenom av ordförande. 
 
2. Agneta Dannberg valdes till mötessekreterare. 
 
3. Föregående protokoll 28/3 lästes upp av Anders och godkändes med smärre justeringar. 
Protokollet från det konstituerande styrelsemötet 23/5 lästes upp och justerades.   
 
4. Årsmötesprotokollet är ej justerat det har hakat upp sig. Anders ville att Tommy skriver 
om så att bara själva årsmötesprotokollet så att övriga handlingar hanteras som bilagor. 
Justering kan ske digitalt i min.ebox så att alla handlingar snarast kan skickas in till Riks. 
Tommy kontaktar mötesordförande och justerarna om hur det skall utformas.  
 
5. Inkommen post 
Upphävande av strandskydd från Länsstyrelsen, skickas vidare till kretsarna. 
Remiss om förslag på miljöanpassning Rolfsån m.fl. Kungsbacka. svar 7/6 LS VGR.  
Samråd Hammargårds avloppsreningsverk, Kungsbacka. Svar 30/6. LS. Kungsbacka yttrade 
sig tidigare. 
Nulägesbeskrivning Fylleån, Halmstad, svar 7/6. LS, Fylleåns VR har svarat. 
 
6. Det finns inga skickade skrivelser. 
 
7. Aktiviteter, inget att rapportera 
 
8. Hallands Natur 2023. Tema för att söka projektpengar före 1/10 ? 
”Bidrag kan sökas för alla projekt som faller inom ramen för föreningens verksamhet, se § 2 i 
stadgarna. Projekt i linje med Naturskyddsförening-ens framtidsstrategi (verksamhetsrikt-linjer 
2019-2023) och de globala målen prioriteras.”  
Det finns i nuläget två förslag, Klimat i Halland och Planetära gränser.  
 
9. Information 
Ledarutbildning för förtroendevalda, start i höst, digitala + 2 fysiska möten. Tommy Nilsson 
och Anders Tullander går en försöksutbildning i nuläget.  
Det pågår ett stadgearbete i riksföreningen och det kommer att läggas fram förslag på 
eventuella ändringar på Riksstämman 2023. 
 
10. Ekonomi 
Hallands Natur kostade 2022 totalt ca 110.000 kr i år. Redaktör 15.000, tryck och 
adressering 40.929 och porto 54.272 kr.  
Anders undersöker om det går att få ner distributionskostnaden genom att använda annan 
distributör. (t.ex VTD västsvensk tidnings distribution) 
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Preliminär utdelning på donationer 2022, AH Lindblom 80.000 kr, O Sandberg 2.000 kr, P 
Olsson 2.700 kr. 
K-O Olsson 37.000 kr samt 34,000 från 2021. (80% ska användas till fågelskyddsåtgärder, 
holkar och forskning om häckning.  
Halmstadskretsen tillfrågas om det finns någon som kan sammanställa data från de över 200 
holkarna som finns på Björkelund, ev. ett examensarbete, och om det finns någon som kan 
göra en häckfågelinventering på Björkelund, konsult.   
 
11. Info från regionalt kansli. Anders informerade. 
 
12. Info från kretsarna 
Kungsbackakretsen har svarat på förslaget om att Ålgårda vattenkraftverk ska öka 
vattenuttaget ur Lygnern. Det finns arter i Rolfsån som kan påverkas av att vattennivån 
sänks. Man har deltagit på Kattegatts kustvattenråd i april. Kungsbackakretsen har haft flera 
aktiviteter bl a vandring på Fjärås bräcka, Naturfalken vid två tillfällen och ringmärkning av 
fåglar. 
Falkenbergskretsen har överklagat bygglovet vid Agerör till Mark Miljödomstolen. 
Falkenberg har haft en Klädbytardag, vandring runt Ljungsjön och vandring på Grimsholmen. 
 
Halmstadskretsen har haft familjedag på Stadsbondgården, myror på Björkelund, fåglar i 
Aleskogen, vildbin i Halland på Björkelund, bioblitz i Stjärnarpsdalen.  
 
Hyltekretsen har tittat på Snokamossen där det finns ett förslag om att bygga en 
solcellsanläggning. Sökande har ej lämnat in miljökonsekvensbeskrivning så tillstånd nekas.  
 
Laholm Det ska byggas ett hotell vid Mellbystrand. Kretsen har överklagat, då detta kan 
komma att påverka naturen runt omkring. Naturmorgon sände ett reportage från Vessige 
sandängar om ginst. 
 
Genomgång av kontaktpersoner i kretsar och e-postadresser för att Anders ska kunna skicka 
e-post vidare till rätt person i rätt krets.  
 
13. Rapporteter från deltagande i externa organisationer 
Anders T har deltagit i ”Klövvilt och betesskador” under våren där Skogsstyrelsen har 
samlat flera aktörer. SKS har lämnat ett förslag 17/5. Anders redogjorde. 
Stefan deltog på Fyllinge vattenrådsmöte 14/6. 
Kustvattenrådet hade möte om vattenpedagogik, Eva Anani, Rebecca Dahlsjö, Bo Hansson 
och Margareta Lindgren deltog. 
 
14. Fastigheter 
Björkelund. Före mötet vandrar vi längs Fylleån, vi besöker ginstheden, pratar om skogen, 
mångfaldsträdgården, blommor längs cykelleden m.m. 
Avtal påskrivet med Skogsstyrelsen om markupplåtelse för demonstrationsslinga 
”Vattnets värden”. (bifogas) 
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Slåtter med lunch genomförs sista helgen i augusti. 
Framtidsplaner för Björkelund? Hoppade vi över. 
 
Asige stugan, samråd om Bygglov på grannfastighet. Skogen vid Asigestugan gränsar ej direkt 
till fastigheten som sökt bygglov. Stefan tittar närmare på detta. 
 
15. Nästa möte hålls på Björkelund 27/8. Det startas med slåtter klockan 10, lunch 12 och ca 
kl 13 har vi styrelsemöte.  
 
 
16. Övrigt. 
Ebbas månadsbrev om Björkelund, vilka vill ha detta? Anders skickar det till samtliga 
styrelsemedlemmar.  
Bo har förslag till motion om återbäring till nästa riksstämma (bifogas)  
Skall vi i höst ha en motionsverkstad inför riksstämman? ja det tyckte vi var en bra idé, hålls i 
slutet av oktober.  

Bo har gjort en sammanställning över följare och antalet gilla på facebook.  

 

 

 

Sekreterare Agneta Dannberg  Ordförande Anders Tullander 


